
Van: Conny Beenders <cbeenders.weert@gmail.com>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 22:48 
Aan: Griffie  
Onderwerp: vraag 
 
Kempenbroek routes zijn o zo mooi .  
Hoe komt het dat knooppunten lopen stopt bij de grens van Weert? 
Wij lopen veel knooppunten in Leudal, Maasgouw en Nederweert. Waarom heeft Weert 
geen aansluiting met deze routes? Knooppunten koppelen gebieden en dat maakt het 
heel mooi. Hoe mooi zou het zijn als je in etappes, met knooppunten, langs de 
Tungelroyse beek van Budel naar Neer zou kunnen lopen.  
 
Wanneer en waarom is de keuze inzake de wandelknooppunten gemaakt?  
 
 
Met vriendelijke groet 
 
Conny Beenders-van Dooren 
Fractievoorzitter DUS Weert 
 


